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Tavaly Borboly Csaba megyei tanácselnök megígérte , hogy a szeméttelep bezárására 100
ezer eurót különít el. Ebből a napokban lett konkrétum: a megyei tanács legutóbbi ülésén egész
pontosan 437 050 lejt tettek félre erre a célra, így hamarosan elkezdődhet a város Boldogfalva
felöli részén található szeméttelep felszámolása.

        

Fotó: Kakasy Botond

  
      

„Azt ígérte a megyei tanács elnöke, hogy évente ad 100 ezer eurót a szeméttelep bezárására.
Reméljük, hogy ez a folyamat, ha elkezdődött, akkor nem akad el, például a választások után" –
fogalmazott Jakab Attila, Zöld párti tanácsos megkeresésünkre, aki pártja képviseletében szo
rgalmazta
a tároló felszámolását.

  

A tájseb megszüntetéséhez szükséges összeg egy része az AVE Hargita Kft. számláján van,
amit a polgármesteri hivatal jóváhagyásával lehet elkölteni. Ezt az összeget a lakóktól gyűjtöttek
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be, kifejezetten erre a célra. Az évente a megyei tanácstól kapott 100 ezer euró és a fent
említett összeg képezik a beruházáshoz szükséges összeget.

  

„Javasoltuk már korábban, hogy a bezárásról szóló tervet lépésekben kellene elkezdeni. Akár
már idén el lehetne végezni egy jelentős részt. A hivatal és az AVE közreműködésétől függ,
hogy mikor kezdődnek a munkálatok" – tette hozzá Jakab.

  

Bunta Levente polgármestert arról kérdeztük, hogy mikorra várható a szeméttelep
bezárásának elkezdése. „Nagyon sürgős lenne. Eddig az AVE Hargita nem tett eleget
kötelességének, ugyanis két hete tette le azt a tanulmányt, amit már régóta meg kellett volna
kapnunk. Ha két-három héten belül a városi tanács jóváhagyja a költségvetést, akkor kiírjuk a
pályázatot. A pénz nem elégséges, így szakaszosan végezzük el a munkálatokat. Remélem, az
idén nem csak elkezdjük, de be is fejezzük" – vázolta fel a lehetséges végkimenetelt Bunta.

  

Tudva a pályáztatás folyamatáról, és, hogy ez akár el is húzódhat, (többek között fellebbezések
miatt) mindenképp a szárazabb, nyári hónapokat és a kora őszi időszakot jelölte meg az
elöljáró a felszámolás kezdési időpontjaként. Július-augusztus, esetleg szeptember lehet a
reális cél.
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